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Abstract (en)
Cellulosic fibrous materials are treated with N-containing, basic monomers at temperatures of up to 160 DEG C in preferably aqueous medium,
polymerisation of the monomer taking place with grafting of the resulting polymer onto the cellulosic fibrous material. The fibrous material modified in
this way is suitable for dyeing with anionic dyestuffs, in particular those which contain a fibre-reactive group, using solely low-electrolyte and alkali-
free dyeing liquors.

Abstract (de)
Cellulosefasermaterialien werden mit N-haltigen, basischen Monomeren bei Temperaturen von bis zu 160°C in vorzugsweise wäßrigem Medium
behandelt, wobei Polymerisation des Monomeren unter Aufpfropfung des gebildeten Polymerisats auf den Cellulosefasermaterial erfolgt. Das so
modifizierte Fasermaterial eignet sich zum Färben mit anionischen Farbstoffen, insbesondere solchen, die eine faserreaktive Gruppe enthalten,
unter Anwendung von lediglich elektrolytarmen und alkalifreien Färbeflotten.
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